8D JEJU ISLAND + BUSAN + SEOUL 济州岛 + 釜山 + 首尔





6 Breakfast | 5 Lunch | 3 Dinner

6早餐/5午餐/3晚餐



4 Stars Accommodation

(Subject to changes)

- Jeju Island Sean Hotel Group **** (2 Nights)
- Busan Adela Hotel **** (2 Nights)
- Seoul Hotel Marinabay Seoul **** (2 Nights)





Optional Tour Excursion (自费加点项目)

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY. 自费加点项目,将由您自行决定,并且完全是可选的.

GIMPO # JEJU ISLAND 2

(Jeiu Black Pork with Hot Charcoal)

- Yongduam Rock Located on Jeju Island's coastline, Dragon Head Rock is a massive volcanic formation that is 10 meters high and 30 meters long. Shaped like a dragon's head, it was formed 2 million years ago from lava cooling off Hallasan Mountain. The surrounding area features various other rocks.
- Herb Garden + Herb Foot Bath The Herb Garden showcases a variety of herbs and flowers, and the 2,000-pyeong citrus farm is ideal for parent-child interaction and nature experiences. The area also offers herb-themed activities, including foot baths.
- Special inclusion: The cherry blossom peak season is from March 25 to April 2, during which a visit to Jeju Deongnong Road Cherry Blossom Street will take place, with 3 days dedicated to the cherry blossom festival.

金浦が済州岛

晩餐

济州黑猪肉配炭火

- 龙头岩-位于韩国济州岛的济州市龙潭洞海岸,是200万年前汉 拏山火山熔岩冷却后而形成的巨大火山岩。龙头岩高10米长30 米,因形似龙头,而且海岸附近有岩石,故取名为龙头岩。
- 香草乐园+香草足浴-香草花園園內有著豐富的香草,花卉,佔 地2000多坪的柑橘農場更是能增進親子互動,體驗大自然的奧 秘除此之外,固區內也有各式各樣以香草為主題的體驗活動, 如足浴
- 特别附加: 3月25日至4月2日是樱花旺季,期间将参观济州典 农路樱花街,其中的3天是樱花庆典

JEJU ISLAND 3

(Jeju Grilled Fish Set)

B/L

- Seongsan Ilchulbong A 182-meter tall volcanic rock formed 100,000 years ago, with a large crater at its top. Located at the eastern tip of Jeju Island.
- Seongeup Folk Village A preserved ancient village at the foot of Hallasan Mountain, protected by the government, where locals receive subsidies to maintain the heritage.
- Citrus Picking Experience (Oct Feb) Visitors can pick citrus fruits at farms during the Citrus Festival season.
- Teddy Bear Museum A museum on Jeju Island showcasing teddy bears from around the world, celebrating their century-long popularity.
- Illusion Art Museum A museum in Seogwipo featuring 3D artwork that creates visual illusions, offering a unique experience.
- Museum of Ice Sculpture Featuring colorful ice sculptures, an Arctic Village ice house, and ice slides, perfect for photos
- **Dongmun Market -** A traditional market offering a variety of goods at low prices, with local specialties like black pork and oranges.

济州烤鱼套餐

- 城山日出峰 位于济州岛东端,海拔182米,约100,000年前由海 底火山爆发形成。山顶有一个直径600米、深90米的火山口,是 一处极具观赏价值的自然景观,尤其以日出景观而闻名。
- 城邑民俗村 位于汉拿山麓,保存了大量古代村庄的文化遗产, 并由政府加以保护。村内居民每年获得政府补贴,以维持传统的 村落生活方式,是体验济州传统文化的好去处。
- 摘柑橘体验(10月-2月)- 每年在柑橘节期间,济州岛的各大柑 橘农场向游客开放,提供亲自采摘新鲜柑橘的体验,是感受济州 农业和季节性收获的绝佳机会。
- 泰迪熊博物馆 位于济州岛,展示来自世界各地的泰迪熊,回顾 了泰迪熊百年来的历史及其在全球范围内的喜爱,适合各年龄层 的游客。
- **幻觉艺术博物馆** 位于西归浦市,利用立体绘画技术创造出视觉 错觉,让游客身临其境,感觉置身于不同的空间和时间中,提供 了互动性强的艺术体验。
- 冰雕艺术馆-展示各式各样的色彩斑斓的冰雕,包括冰屋和冰滑 梯等。这个博物馆全年开放,让游客在任何季节都能体验冬季的 冰雪魅力,非常适合拍照。
- **东门市场** 作为济州岛的传统市场,东门市场以其多样化的商品 和亲民的价格吸引游客。这里出售济州特产如黑猪肉和橘子,是 体验当地市场文化的理想之地。

Busan Pork Bone Soup & Potato Pork Bone Soup

- Busan Yongdusan Park Home to over 700 plant varieties and the 120-meter-high Busan Tower, the park offers panoramic city and port views. Located on Yongdusan Hill, it's a popular leisure spot covering 69,000 square meters.
- Nampo-dong Street Known for its theaters, this street is a hub during the Busan International Film Festival, with PIFF Square honoring award winners with bronze handprint plates.
- Jagalchi Market Korea's largest seafood market, stretching from under the Yeongdo Bridge to Jung-gu, known for its live fish vendors, often called "Jagalchi Sisters."
- Janglim Port Famous for its colorful painted houses, Janglim Port is a popular spot in Busan, often called the "Venice of Busan."
- Special inclusion: Participate in the Cherry Blossom Festival of the Jinhae Military Port Festival from March 28 to April 6.

早餐/午餐/晚餐 釜山猪骨汤饭&马铃薯猪骨汤

- 釜山龙头山公园 这个公园拥有700多种植物和120米高的釜山 塔,提供城市和港口的全景。位于龙头山上,是一个占地 69,000平方米的热门休闲场所。
- 南浦洞街上剧场密布 这条街以剧院闻名,是釜山国际电影节期 间的热闹中心,PIFF广场用手印和名字的铜板表彰获奖者。
- 札嘎其市场-指的是从影岛大桥底下的干鱼市场至忠武洞早市区 一带,这是韩国最大的水产市场。朝鲜战争以后定型为活鱼市 场,这里卖鱼的人基本上都是女人,她们都被称为"札嘎其嫂
- 长林浦口-彩色渔港说到釜山热门打卡点,不可以不知道长林浦 口(否至子),长林浦口渔港因为有着色彩缤纷的彩绘屋,所以 也被大家称为釜山版威尼斯。
- 特别附加: 3月28日至4月6日参加镇海军港节的樱花庆典

Troop Hotpot

- Gamcheon Culture Village Established in the 1950s by Taegukdo believers and refugees from the Korean War, this village retains traces of Busan's modern history.
- Songdo Skywalk + Sea Cable Car A must-see in Busan, the Songdo Ocean Cable Car offers breathtaking views of the skywalk and the sea, creating a stunning and thrilling experience.
- Gwangalli Beach Located in the Suyeong District, Gwangalli Beach is a high-quality 82,000 m² sandy beach, 1.4 km long and 64 m wide, offering a relaxing seaside escape.
- Seomyeon Shopping District Known as the "Hongdae of Busan," Seomyeon offers a vibrant shopping scene, with stores ranging from department stores and beauty shops to underground shopping streets, and is filled with Korean-style fashion.

部队火锅

- 甘川文化村-甘川文化村是1950年代太极道信徒和625避难人 民共同聚居形成的,至今仍保留着釜山近现代的历史痕迹。
- **松岛天空步道+海上缆车-**山海上缆车 釜山祥云天空步道 海上 天空步道 南岩公园 来釜山一定不能错过的风景,乘坐松岛 海上缆车,俯视天空步道与大海,会突然的感觉好震撼,非 常的激情。
- **广安里海水浴-**广安里海水浴场位于釜山水营区广安2洞,在 海云台海水浴场的西部,拥有总面积达82,000m的优质沙 滩,是一处长1.4km,宽64m的都市中心浴场。
- 西面商圈-如果说南浦洞是釜山的明洞,那么西面就是釜山的 弘大。西面购物商圈从地上的乐天百货、韩系美妆店,到地 下的西面购物地下街,都超级好逛。加上西面商圈聚集的大 部分都是无牌的韩系服

BUSAN - YONGIN - SEOUL ()

Korean BBQ & Ginseng Chicken Soup

B/L/D

Everland - Located in Yongin, Gyeonggi Province, Everland is a large theme park that includes a zoo, amusement park, snow sledding hill, botanical garden, and more. It is currently ranked among the top 10 theme parks in the world. In addition to over 40 amusement rides, there are various seasonal parades, the world's only integrated natural safari, and an international Four Seasons Garden! Everland's exclusive amphibious tour vehicle is also one of the park's unique features.

釜山-龙仁-首尔

早餐/午餐/晚餐

韩式烤肉&人参鸡汤

爱宝乐园(四季花园+野生动物园)- 位于京畿道龙仁市,是 ·座包括动物园、游乐山、雪橘场、植物园等在内的的大型 主题公园,现排名已进入全世界主题公园前10位除了多达 40多种的游乐设施外,还有依照季节举办的各种游行活动、 世界唯一的综合自然野生动物园及国际四季花园! 爱宝乐园 限定的水陆两用导览车更是园内的特色之一

SEOUL /

(Fried Rice Cake with Teppanyaki Chicken+Fried Rice)

- Seaweed Museum Experience making kimbap, wearing traditional hanbok, and making kimchi.
- Gwangjang Market One of the most authentic local markets in the city, Gwangjang Market opened in 1905 as Korea's largest market. Unlike other markets that operate a few days a week, Gwangjang Market has been bustling every day for
- Myeongdong Shopping Street Located in central Seoul, Myeongdong is a popular shopping street offering clothing, shoes, cosmetics, and dining options. It also hosts banks and securities firms. Compared to the more affordable items in Namdaemun and Dongdaemun, Myeongdong focuses on mid-to-high-end products.
- Additionally, we will visit the Korean Ginseng specialty store, Huganbao store, and Cosmetics duty-free shop.
- Special inclusion: The cherry blossom peak season is from April 1 to April 10, during which a visit to the Sijun Lake Cherry Blossom Street will take place.

铁板鸡炒年糕+炒饭

- **紫菜博物馆** 体验制作紫菜包饭,穿韩服,以及泡菜
- 广藏市场-是一个城市最接地气的存在。广藏市场于1905年 作为韩国第一大市场正式开业,有别于其他市场每周只营业 几天,广藏市场生意天天红火,至今已有百余年历史
- **明洞-**位于首尔中区,是韩国代表性的购物街,不仅可以购买 服装、鞋类、杂货和化妆品,还有各种饮食店,同时银行和 证券公司云集于此。和商品中低档的南大门、东大门相比, 明洞的商品以中高档为主。
- 另外,我们将参观高丽人参专卖店,保肝灵,化妆品免税店
- 特别附加: 4月1日至4月10日是樱花旺季,期间将参观石村 湖樱花街。

INCHEON TSINGAPORE !

B/Meal on Board

Local Products Shop - Souvenir shops are a unique shopping destination in Seoul, offering a variety of traditional Korean products such as ginseng, Korean snacks, ceramics, hanbok, cosmetics, and tea. Visitors can purchase souvenirs that reflect the cultural heritage of Korea.

仁川茶新加坡

早餐/机上用餐

土产店 - 土产店是首尔的特色购物场所,出售各种传统韩 国产品,如人参、韩式小吃、陶瓷、韩服、化妆品和茶叶 等。游客可以在这些商店购买到具有韩国文化特色的纪念 品。

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD (TA03442)







www.searchtravel.com.sg 🎡 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357

ATTRACTIONS 旅游景点



Jeju YONGDUAM ROCK 龙头岩



Seoul EVERLAND 爱宝乐园



Busan JANGLIM PORT 长林浦口



Busan SONGDO SKYWALK 松岛天空步道



Busan YONGDUSAN PARK 龙头山公园



Seoul MYEONGDONG SHOPPING STREET 明洞逛街

For reservations or any other inquiries, please contact our staff.

